

Issue 58/03



Art | Basel
Hong Kong | March | 24-26 | 2016

Art Basel Hong Kong

巴塞尔艺术展香港

Our law firm legally assists Art Basel Hong Kong. Art Basel Hong Kong is one of the greatest visual art events in the world. Please do not miss such a great event and visit Art Basel Hong Kong:

Dates: 24.3.2016-26.3.2016

Venue: Hong Kong Convention & Exhibition Centre, 1 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

Website: <https://www.artbasel.com/hong-kong>

Maurice WM Lee Solicitors

本所为香港巴塞尔艺术展的法律监察员，香港巴塞尔艺术展为世界知名的视觉艺术展览之一，请不要错过这机会，希望大家抽空欣赏：

日期: 2016 年 3 月 24 日至 2016 年 3 月 26 日

场地: 香港会议展览中心香港湾仔港湾道 1 号

网址: <https://www.artbasel.com/hong-kong>

李伟民律师事务所

Nothing shall constitute advice to any person by Messrs. Maurice WM Lee Solicitors (Tel: (852) 2537 5833) (Website: www.wmleehk.com) No person shall rely on the contents without our prior written consent. We assume no liabilities

Copyright © 2016 Maurice WM Lee Solicitors

本文所载的内容均不构成李伟民律师事务所(Tel: (852) 2537 5833) (website: www.wmleehk.com) 的专业意见

未经我们事先书面同意, 任何人不得使用上述内容 本所不承担有关责任

© 2016 李伟民律师事务所版权所有

If you do not wish to receive our newsletter, please contact us at info@wmleehk.com or (852) 2537 5833.

如阁下不欲收取本事务所的通讯, 请电邮至 info@wmleehk.com 或致电(852) 2537 5833 与本所联络。